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P R O T O K Ó Ł  NR XXXI/2021 

 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 29 kwietnia 2021 r. w sali Domu Kultury                          

w Kotlinie w godz. od 13oo do 14.00 
 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.  

                Otwarcia XXXI sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Czesław 

Moch, następnie powitał: wszystkich radnych, Mirosława Paterczyka Wójta Gminy Kotlin, 

Michała Urbaniaka Sekretarza Gminy i jednocześnie radnego Rady Powiatu Jarocińskiego, 

Alicję Andrzejewską Skarbnika Gminy. 

 Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 14 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecny na sesji był radny Zenon Osicki. 

Listy obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Do porządku obrad, przedstawionego przez Przewodniczącego Rady, nie wprowadzono 

żadnych zmian.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi   za 2020 rok. 

7. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2020 rok. 

8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2020 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji  Szkoły Podstawowej w Magnuszewicach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Wójta  Gminy 

Kotlin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Wójta  Gminy 

Kotlin. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws.  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   2021.  

14. Odpowiedzi na  wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXX  sesji Rady Gminy. 
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     Przewodniczący Rady poinformował, że   protokół z XXX sesji Rady Gminy 

wyłożony był do wglądu na wspólnym posiedzeniu  stałych komisji Rady w dniu 28 

kwietnia 2021 r. oraz przed dzisiejszą sesją. 

 Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Zenon Osicki 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

     

  Przewodniczący Rady  poinformował, że w okresie międzysesyjnym w dniu 30 

kwietnia br. przekazał Wójtowi Gminy wnioski zgłoszone przez radnych i  uchwały 

podjęte na kwietniowej sesji Rady Gminy.  

Ponadto poinformował, że uczestniczył: 

− 16 kwietnia w posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji, na którym 

rozpatrywane były ponowne skargi na Wójta Gminy Kotlin, 

− w spotkaniu z wójtem, sekretarzem i skarbnikiem, na którym został zapoznany 

z  wnioskami o udzielenie wsparcia finansowego dla Powiatu Jarocińskiego i  

Państwowej Straży Pożarnej, 

− w kilku spotkaniach z wójtem w sprawach bieżących. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

           Wójt Mirosław Paterczyk poinformował, że uchwały podjęte w kwietniu zostały 

przekazane elektronicznie  4 maja 2021r. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Poznaniu, Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru. Do nadzoru Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu przesłano  uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy na 

2021 r.  

W tym samym terminie tj. 4 maja br. wysłano do ogłoszenia w  Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2021 r. Po 

za tym wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i 

umieszczono na stronie  BIP Gminy.  

Wójt Gminy Kotlin wydał zarządzenia: 

− cztery w sprawie zmiany  budżetu  Gminy  na  rok  2021 i podziału rezerwy 

budżetowej, 

− w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy 

Kotlin za 2020 rok. 
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Ponadto wójt Mirosław Paterczyk poinformował o realizacji następujących zadań: 

1) 1 kwietnia 2021 r. dokonano protokólarnego odbioru ciągnika komunalnego wraz z 

wyposażeniem, tj.: pługiem do odśnieżania, posypywarką (piaskarką), kosiarką 

bijakową z koszem, kosiarką bijakową na wysięgniku, kosiarką pielęgnacyjną, 

zamiatarką, przyczepą, dostarczonego przez Firmę Handlowo-Usługową „DAMIAN” 

Damian Czeszyk  z Zakrzewa za kwotę 128.535 zł; 

2)  9 kwietnia br. na podstawie protokołu zdawczo-odbiorczego odebrano dokumentację 

projektowo – kosztorysową dla zadania pn.: Budowa sceny przy świetlicy w 

Sławoszewie, oraz przebudowa z rozbudową budynku OSP w Twardowie; dostarczoną 

i wykonaną przez firmę EFEKT Dariusz Kowalski z Jarocina za łączną kwotę 12.915 

zł; 

3) 16  kwietnia br. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu   – 

zapytanie ofertowe na zorganizowanie wypoczynku letniego – kolonii 

profilaktycznych   z elementami socjoterapii dla dzieci i młodzieży od 7 do 15 lat z 

rodzin narażonych na problem alkoholowy, przemocy w rodzinie – w roku 2021, w 

ilości 40 skierowań 10 dniowych. Zostało złożonych 13 ofert, wybrano ofertę Biura 

Turystycznego ITAL-TOUR   z Kalisza z ceną 41.680 zł; 

4)  dokonano odbioru klimatyzacji z montażem w sali wiejskiej w Sławoszewie, 

dostarczonej przez COOL-Tech Łukasz Majewski z Jankowa Drugiego. Wartość 

zamówienia to 15.528,75 zł; 

5) 16 kwietnia br. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w 

trybie podstawowym na dostawę i montaż wyposażenia meblowego Urzędu Gminy 

Kotlin w ramach zadania pn.: rozbudowa i przebudowa budynku Urzędu Gminy w 

Kotlinie; 

6) 23 kwietnia br. dokonano odbioru budowy kanalizacji sanitarnej we wsi Sławoszew              

i Parzew; 

7)  tego samego dnia  podpisano umowę z wykonawcą wyłonionym w toku 

postępowania przetargowego na dostawę kruszywa na drogi gminne - P.P.H.U. 

”NIEDZIELSKI” Paweł Niedzielski w Kowalewie, z ceną 237.267 zł; 

8) wysłano zapytanie ofertowe do 4 oferentów na wykonanie okresowych przeglądów 

stanu technicznego obiektów budowlanych będących  w zasobie Gminy Kotlin i tym 

samym w dniu 28 kwietnia br. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty. Oferta 

złożona przez Firmę Usługową z Jarocina, Marta Wieruszewska spełniła  wszystkie 

wymagania; 

9) 27 kwietnia br. ogłoszono przetarg nieograniczony na Udzielenie kredytu bankowego 

długoterminowego w kwocie 5 mln zł na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu. 

10) w kwietniu zakupiono  2 kontenery z podwójnym dnem typ 7339 z firmy MEVA POL 

sp. z o. o. w Świdnicy k/Zielonej Góry za łączną kwotę 7.100 zł. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi   za 2020 rok. 

      Przewodniczący Rady poinformował, że  sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy Gminy Kotlin z organizacjami pozarządowymi  w roku 2020  
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przedstawione  zostało  przez referenta Urzędu Gminy Krzysztofę Józefiak na 

wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 28 kwietnia br.  

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag, wobec czego Przewodniczący Rady uznał, że 

sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w 

roku 2020 stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2020 rok. 

     Przewodniczący Rady  poinformował, że obszerne sprawozdanie z działalności 

Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2020 rok, przedstawiła dyrektorka Biblioteki 

Beata Skowrońska na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady Gminy w dniu 28 

kwietnia br.  Szczegółowa informacja o działalności biblioteki była zaprezentowana w 

formie slajdów, przeplatana zdjęciami  z działalności kulturalno-edukacyjnej. 

Informacja przyjęta  została przez Radę Gminy i stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2020 rok. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że obszerną informację z działalności Domu 

Kultury w Kotlinie za rok 2020 przedstawił dyrektor  Domu Kultury Janusz Barański 

na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 28 kwietnia br.  

Szczegółowa informacja była uzupełniona prezentacją audiowizualną z wydarzeń 

artystycznych. 

Informacja przyjęta  została przez Radę Gminy i stanowi załącznik do protokołu. 

 

     Przewodniczący Rady poprosił  przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 

o projektach uchwał.  

        Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski oraz przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej 

i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak 

poinformowali, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 28 kwietnia br. 

wszystkie projekty uchwał, będące w porządku obrad sesji zostały pozytywnie 

zaopiniowane. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji  Szkoły Podstawowej w Magnuszewicach. 

     Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkankom Magnuszewice, przybyłym na 

sesję.  

     Pierwsza z mieszkanek powiedziała, że chciałaby się dowiedzieć drogą oficjalną, czy 

to prawda, że przedszkole w Magnuszewicach będzie likwidowane, bo będąc na spotkaniu 

w lutym były zapewniane, że przedszkole w Magnuszewicach będzie istniało tyle lat, 

dopóki będą dzieci. Poza tym na tym spotkaniu obiecano wykonanie remontu. Taka 

informacja została  przekazana rodzicom z zapewnieniem, że będzie istniało przedszkole. 

Drogą nieoficjalną rodzice przedszkolaków dowiedzieli się o likwidacji przedszkola. 

Rodzice są zdezorientowani i zbulwersowani, ponieważ rekrutacja dawno się zakończyła i 

na terenie gminy nie ma miejsc. Rodzice mają do nich pretensje, bo byli zapewniani o nie 

likwidowaniu przedszkola. Rodzice do dnia dzisiejszego oficjalnie nic nie wiedzą o 

likwidacji i nie zostali zapoznani z postanowieniem  Kuratorium Oświaty.  
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       Druga mieszkanka, mama dziecka uczęszczającego do przedszkola w 

Magnuszewicach powiedziała, że 2 tygodnie temu została nieoficjalnie poinformowana 

przez dyrektora szkoły o likwidacji przedszkola i nic więcej z tą informacją nie zostało 

zrobione. Jako rodzic miała powiadomić resztę rodziców o tym, że to przedszkole nie 

będzie istniało. Powiedziała, że ona nie jest od tego, żeby informować. Od tego jest organ 

prowadzący albo pan dyrektor. Mieszkanka mówiła, że brakuje wolnych miejsc w 

przedszkolu w Woli Książęcej i  Kotlinie. Jedyne przedszkole, które zgodziło się na 

przyjęcie dzieci to Prusy. Ale dlaczego ona ma dowozić dziecko do Prus? Rodzice są już 

pogodzeni z faktem likwidacji szkoły w Magnuszewicach, ale z likwidacją przedszkola 

nie. To  jest jedyne miejsce kulturalne, w którym spotykają się ich dzieci. Tam jest 

publiczne boisko i plac zabaw, z którego korzystają dzieci. Jeżeli zostanie zabrany ten 

teren, to dzieci będą pozbawione jedynego bezpiecznego miejsca spotkań i zabaw                  

w Magnuszewicach. 

     Wójt Gminy powiedział, że na spotkaniu, w którym panie uczestniczyły wiele spraw 

zostało wyjaśnionych. Między innymi to, że w marcu była podejmowana uchwała w 

sprawie zamiaru likwidacji szkoły. Zwrócił również uwagę na to, że w Magnuszewicach 

nie ma przedszkola, tylko oddział przedszkolny wchodzący w skład Szkoły Podstawowej. 

Dzisiaj mówimy o likwidacji całego tego organizmu czyli klasa O, od 1-8 i 2 oddziałów 

przedszkolnych (w tym 1 oddział realizowany ze środków unijnych). Nie jest jednak 

przesądzone, że w Magnuszewicach oddziałów przedszkolnych nie będzie, bo takiej 

wiedzy jeszcze nie mają. Obecnie Gmina czeka za odpowiedzią z Urzędu 

Marszałkowskiego, z którego otrzymała ponad 250 tys. zł na prowadzenie oddziału 

przedszkolnego. Gmina nie chciałaby  stracić tych  środków. 

      Jedna z mieszanek powiedziała, że dyrektor szkoły o likwidacji oddziałów 

przedszkolnych poinformował oficjalnie tylko dwie mamy.  

      Wójt powiedział, że nie był świadkiem tej rozmowy, ale niejednokrotnie brakuje 

między nimi komunikacji. Na tą chwilę podejmowana jest uchwała o likwidacji szkoły, a 

jakie będą losy nie wiadomo. Mówił, że  z pełną odpowiedzialnością jest za utrzymaniem 

oddziałów przedszkolnych w Magnuszewicach. Wójt odnosząc się do sprawy zapisywania 

dzieci do innych placówek powiedział, że to jest historia powtarzająca się od wielu lat. 

Rodzice sami podejmują decyzję o przeniesieniu swoich dzieci do innych placówek i to 

nie tylko przedszkolaków ale  dzieci starszych. 

     Mieszkanka Magnuszewic powiedziała, że rodzice dlatego zapisują swoje dzieci do 

innych placówek, ponieważ spanikowali i szukają miejsca dla swoich dzieci. W czerwcu 

będzie trudno znaleźć miejsce w przedszkolu. 

Wójt zapytał do jakich placówek złożyła wniosek. 

Mieszkanka odpowiedział, że do 2 placówek – w Woli Książęcej i Prus. Dostała 

odpowiedź, że dziecko dostało się do Prus. Dodała, że do Kotlina nie chce dziecka 

posyłać. 

     Wójt powiedział między innymi, że należy zwrócić uwagę na sieć szkół i podział 

obwodów. Dyrektor przedszkola przyjmując dzieci  zwraca uwagę na to, z jakiego 

obwodu dziecko pochodzi. Pierwszeństwo mają zawsze dzieci należące z danego obwodu. 

      Mieszkanka zapytał, jaka jest szansa na to, aby to przedszkole utrzymać. 

     Wójt odpowiedział, że jak uzyska odpowiedź z Urzędu Marszałkowskiego, to będzie 

pierwszą osobą, która otrzyma informację. 



6 

 

     Jedna z mieszkanek Magnuszewice powiedziała, że to całe zamieszanie powstało przez  

informację o likwidacji przedszkola. Mówiła, że rodzice dzwonili do przedszkola w 

Kotlinie i otrzymali odpowiedź, że rekrutacja już dawno zakończona się. Mogą wpisać się 

na listę rezerwową. Tylko jedyne najbliższe  przedszkole w Prusach przyjęło jeszcze 

kilkoro dzieci. 

     Wójt odpowiedział, że zawsze po rekrutacji są zmiany i możliwości przyjęcia większe. 

Poza tym w przedszkolu w Kotlinie obecnie jest 7 oddziałów, a organizowany jest 

dodatkowy - 8. 

     Przewodniczący Rady Czesław Moch powiedział, że projekt uchwały jest tak 

przygotowany, że  to organ prowadzący, czyli Gmina zapewnia ich dzieciom bezpłatny 

dowóz do przedszkola w Kotlinie. 

     Jedna z mieszkanek Magnuszewic powiedziała, że jakby rodzice wiedzieli wcześniej o 

likwidacji przedszkola, to dawno by w okresie rekrutacji składali dokumenty. 

     Na pytanie Wójta Gminy do jakiej szkoły zostały zapisane dzieci, mieszkanka 

odpowiedział, że do Woli Książęcej. Tłumaczyła to tym, że szkoła w Kotlinie nie jest 

wstanie umieścić całej grupy dzieci  do jednej klasy. Ponadto powiedziała, że w szkole           

w Kotlinie początkującym językiem obcym  jest niemiecki, a ich dzieci mają angielski. 

Uczniowie z 7 klasy mogą  sobie nie  poradzić, bo nie nadrobią niemieckiego przez 2 lata. 

     Sekretarz Gminy Michał Urbanik powiedział, że nie ma żadnego problemu z 

podzieleniem dzieci na grupy, które miały początkowo angielski, żeby ten angielski 

mogły kontynuować i odwrotnie. To jest uzgodnione z nauczycielami i dyrekcją. Prosił, 

aby nie mówić, że dzieci nie będą miały zapewnioną naukę angielskiego,  skoro szkoła w 

Kotlinie zatrudnia nauczycieli tego języka. 

    Wójt mówił, że priorytetem organu prowadzącego i samorządu Gminy Kotlin jest 

spełnienie wszystkie określonych kryteriów, a jako samorząd te kryteria spełnia i w wielu 

przypadkach nawet idzie dalej. Nie muszą się jako rodzice obawiać, że dzieci zostaną z 

klas od 1-8 gdzieś porozdzielane, bo będą całą grupą w jednej klasie, bo takie są  

możliwości.  

     Mieszkanka Magnuszewic prosiła o ponowne rozpatrzenie możliwości bezpłatnego 

dowożenia dzieci do szkoły w Woli Książęcej. 

   Wójt odpowiedział, że dalsze postępowanie będzie uzależnione od odpowiedzi Urzędu 

Marszałkowskiego. W jakim kierunku pójdą, to czas zweryfikuje. Jak się okaże, że 

oddział przedszkolny będzie, to  przystąpią do pewnych intensywnych prac, żeby ten mały 

budynek szkoły poddać remontowi, i tego się nie wypiera. 

Trzecia mieszkanka Magnuszewic, była sołtyska wsi, powiedziała między innymi, że 

zastanawiała się skąd dyrektor Szkoły Podstawowej w Magnuszewicach wiedział o 

likwidacji przedszkola, skoro przekazał tą informację rodzicom. Jest sołtys i radny. 

Nikogo nie oskarża, ale była sołtysem dwie kadencje. Mówiła również o problemach 

związanych z opieką dzieci. Mówiła -  kto ma dzieci pilnować, skoro obydwoje rodzice 

pracują, a dziadki np. są chorzy i nie mogą się opiekować.  Ponadto zadała pytanie, co 

będzie z budynkiem szkoły, jeśli przedszkole zostanie zlikwidowane. Pójdzie pod młotek? 

Była sołtyska powiedziała, że z całej tej sprawy wyszło wielkie zamieszania. Zastanawiała 

się, kto zawinił. 
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     Przewodniczący Rady wyjaśniał, że likwidowana jest szkoła łącznie z oddziałami 

przedszkolnymi.  Dopiero po informacji z Urzędu Marszałkowskiego będzie wiadomo o 

tworzeniu przedszkola albo nie. Tak to  rozumie. 

     Wójt wyjaśniał w sprawie budynku szkoły w Magnuszewicach. Mówił, że niezależnie 

od tego, co będzie się działo, to budynek jest jedynym miejscem gdzie społeczeństwo 

może się rozwijać. W Magnuszewicach brakuje świetlicy wiejskiej, pomijając fakt, że w 

budynku jest wyznaczony lokal wyborczy. Skoro przy budynku jest plac zabaw i boisko, 

to na pewno nie zostanie zamknięte, czy opasane łańcuchami. 

     Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

     Uchwała nr XXXI/180/2021 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w 

Magnuszewicach została podjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (12) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch,  Zdzisław Staszak, 

Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (1) Zbigniew Orpel 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (1) Marian Niewiada 

NIEOBECNY(1), Zenon Osicki,  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Wójta  

Gminy Kotlin. 

      Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXXI/181/2021 w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność 

Wójta  Gminy Kotlin  została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Zenon Osicki 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Wójta  

Gminy Kotlin. 

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXXI/182/2021 w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność 

Wójta  Gminy Kotlin  została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Wyniki głosowania imiennego 
ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Zenon Osicki 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok. 

      Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXXI/183/2021 w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność 

Wójta  Gminy Kotlin  została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Zenon Osicki 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws.  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   2021.  

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXXI/184/2021 w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność 

Wójta  Gminy Kotlin  została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (14) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Zenon Osicki 

 

14. Odpowiedzi na  wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

     Na wnioski radnych złożone w sprawach dróg powiatowych Starostwo Powiatowe w 

Jarocinie udzieliło następującej odpowiedzi: 

− naprawa chodnika przy drodze powiatowej Wyszki – Magnuszewice  będzie 

uwzględniona  w planie napraw, jednak ze względu na duże potrzeby remontowe 
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w tym zakresie przy ograniczonych środkach finansowych prace te wykonane 

zostaną w terminie późniejszym;  

− wyrwa w chodniku przy stawie na drodze powiatowej w Sławoszewie zostanie 

zlecona do naprawy; 

− śmieci  na poboczu drogi powiatowej Wola Książęca – Tarce zostaną usunięte w 

ramach prowadzonych obecnie prac porządkowych po okresie zimowym. Dalsze 

przycinanie drzew przy drodze Wola Książęca – Tarce obecnie nie jest planowane 

ze względu na inne pilne zadania zaplanowane na bieżący rok. 
 

     Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Poznaniu, na wniosek o 

zamontowanie barierki przy ul. Poznańskiej (naprzeciwko przejścia dla pieszych), 

odpowiedziała, że ustawi balustradę  zabezpieczającą U11a we wskazanej lokalizacji. 

      Na wniosek w sprawie utrzymania porządku  w godzinach popołudniowych i nocnych 

na terenie szkoły w Kotlinie i Woli Książęcej - Wójt Gminy odpowiedział, że  w tej 

sprawie zostało wystosowane pismo do Policji z prośbą o zwiększenie patroli. Ponadto 

wyjaśniał, że ograniczenie czasowego przebywania na obszarach użyteczności publicznej, 

czyli boisku szkolnym na przykład po godzinie 22.00 czy po 23.00 nie dałoby żadnych 

rezultatów, byłoby więcej szkód. 

Rady Tomasz Kosiński zapytał, czy w tej sprawie wójt otrzymał jakąś odpowiedź, ile było 

patroli, kiedy i w jakich godzinach. 

Wójt odpowiedział, że takiej szczegółowej informacji nie ma. Dzielnicowi 

przeprowadzając patrole nie mogą z boiska nikogo wyprosić, bo brakuje takiego przepisu. 

Rady Tomasz Kosiński zwrócił uwagę na to, że patrole policji są wykonywane w 

niewłaściwych godzinach. 

 

15. Wolne głosy i wnioski. 

     Wnioski zostały złożone przez:  

1) radnego Mirosława Twardowskiego o uzupełnienie ubytków w drodze gminnej                    

w stronę posesji nr 70 w Wyszkach; 

2) radnego Lucjana Antczaka  o wycięcie dwóch lip przy wyjeździe z parkingu koło 

Urzędu Gminy  przy ul. Powstańców Wielkopolskich lub zamontowanie w tym 

miejscu lustra.  Radny uzasadniał wniosek tym, że wyjazd z parkingu jest bardzo 

utrudniony ze względu na zwiększony ruch przy ul. Powstańców Wlkp. i ograniczoną 

widoczność; 

3) wiceprzewodniczącą Rady Dominikę Kwiecińską: 

− o posprzątanie gałęzi przy drodze gminnej w Twardowie na wysokości stawku; 

− o posprzątanie opon z pobocza drogi gminnej koło lasku w Twardowie; 
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4) radnego Tomasza Kosińskiego  o wystosowanie zapytania do Komendanta 

Powiatowego Policji w Jarocinie o podjętych  działaniach w sprawie utrzymania 

porządku  na terenie szkoły w Kotlinie.  

     Ponadto sekretarz Michał Urbaniak, będący radnym Powiatu Jarocińskiego  

poinformował, że po weekendzie majowym w Powiecie Jarocińskim zostanie 

rozstrzygnięty przetarg na remonty dróg powiatowych oraz będzie przeprowadzony 

przegląd dróg powiatowych we wszystkich gminach w powiecie. 

     Radna Marta Hudak zwróciła się do radnego powiatowego  z prośbą o zajęcie się 

chodnikiem w Racendowie. 

     Radny powiatowy Michał Urbaniak odpowiedział, że składając wniosek w tej sprawie, 

jednocześnie trzeba się liczyć z tym, że na pewno przyjdzie wniosek ze Starostwa  

Powiatowego o 50 % dofinansowanie tego zadania przez Gminę.  Będąc przy głosie  

sekretarz poinformował,  po zaciągnięciu informacji z kotlińskiej szkoły, że nie było 

żadnego telefonu rodziców z Magnuszewic w sprawie języka angielskiego. Mówił 

również, że w uchwale została wskazana Szkoła Podstawowa w Kotlinie oraz Przedszkole 

Publiczne Słoneczko w Kotlinie do przyjęcia wszystkich dzieci ze Szkoły Podstawowej w 

Magnuszewicach.  

16. Zamknięcie obrad. 

         Przewodniczący Rady Czesław Moch podziękował wszystkim za udział i zamknął XXXI 

sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

Przewodniczący Rady 

/-/ Czesław Moch 

 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela                                                 

          


